
 

Uchwała Nr XVIII/108/2020 

Rady Gminy Brzeżno  

 z dnia 27 maja 2020 r.  

 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora szkoły z obowiązku realizacji 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć oraz obniżenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć wicedyrektorowi Publicznej Szkoły Podstawowej 

im. Kard. Ignacego Jeża w Brzeżnie.  

 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. 

Dz.U. 2020 r. z poz. 713) oraz art. 42 ust. 6 i 7 pkt 2 w związku z art. 91 d pkt 1 ustawy z dnia 

26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela (t.j. Dz.U. 2019 r. poz. 2215 z późn. zm.) Rada Gminy 

Brzeżno, zarządza co następuje: 

§1. Zmienia się treść §2, który otrzymuje następujące brzmienie: 

„§2. Wicedyrektorowi Publicznej Szkoły Podstawowej im. Kard. Ignacego Jeża w Brzeżnie 

obniża się tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych  

i opiekuńczych do 9 godzin”.  

§2. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Brzeżno. 

§3. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Zachodniopomorskiego, z mocą obowiązującą od 1 września 2020 r.  

  

  

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

Andrzej Janas 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Uzasadnienie do Uchwały Nr XVIII/108/2020 r. 

Rady Gminy Brzeżno  

z dnia 27.05.2020 r. 

 

W związku ze zmniejszeniem liczby uczniów w roku szkolnym 2020/2021 

uczęszczających do Publicznej Szkoły Podstawionej im. Kardynała Ignacego Jeża w Brzeżnie, 

zachodzi potrzeba zmiany godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 

wicedyrektorowi szkoły z 6 do 9 godzin.  

Projekt niniejszej uchwały zgodnie z art. 30 ust. 6a Karty Nauczyciela został uzgodniony 

z nauczycielskimi związkami zawodowymi tj.: 

1. Związek Nauczycielstwa Polskiego, Zarząd Oddziału w Świdwinie. 

2. Międzyzakładowa Organizacja Związkowa NSZZ „SOLIDARNOŚĆ” Pracowników Oświaty  

i Wychowania w Świdwinie. 

 Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie, nie wniesiono do niego uwag.   

Wobec powyższego podjęcie uchwały uznaje się za zasadne.  

 

 

 


